
Na naše otázky odpovídala paní učitelka Mgr. Kamila Žárská 
 

1. Máte nějakou zajímavou vzpomínku na 

děti, které jste v minulosti učila?  

Ráda bych na tuto otázku odpověděla, ale 

musím vás bohužel zklamat. U mě se moc      

o minulosti hovořit nedá, učím teprve krátkou 

dobu a všechny historky by se tedy většinou 

dotýkaly dětí, které aktuálně učím. A to by 

nemuselo dělat dobrotu.  

2. Chtěla jste vždycky učit? Jaké bylo          

v dětství vaše vysněné povolání?  

Chtěla jsem být doktorkou nebo 

zvěrolékařkou. Dokonce jsem si kvůli tomu 

zvolila jako svůj maturitní předmět na 

gymnáziu chemii a biologii. Stejně to ale 

nepomohlo, přijímací zkoušky byly tvrdé a já 

jsem pohořela u fyziky. Až později jsem si 

zvolila učitelství. 

3. Co ráda děláte ve volném čase?  

Nejčastěji si čtu, dívám se na filmy a trávím 

čas s rodinou. Ráda vyrážím za poznáním do 

některé země, která mě zajímá. Tento rok       

o prázdninách se chystám do Irska, tak 

doufám, že to vyjde. 

4. Na co ráda vzpomínáte z vlastních 

školních let? 

Ráda vzpomínám na základní školu. Chodila 

jsem do atletické třídy a mnoho času jsme 

trávili na trénincích, soustředěních                   

a závodech. Tam se dělo spoustu věcí a užili 

jsme si hodně legrace. Byly to dobré časy. 

5. Co se vám na dnešních dětech nelíbí? A 

naopak, co se vám na nich líbí?  

Někdy mě mrzí, že jsou děti pasivní a málo 

zvídavé. Líbí se mi jejich bezstarostnost 

a závidím jim, že jsou ve věku, kdy nemusí 

být ještě plně zodpovědné a řešit problémy 

dospělých lidí.  

6. V jakém předmětu jste nejvíce vynikala 

a který vám naopak nebyl příjemný?  

Nemůžu říct, že bych vynikala v nějakém 

předmětu, zároveň mi žádný předmět nedělal 
problém. Na základní škole jsem si vystačila 

s tím, co jsem pochytila při hodině, nejméně 

mi šla pracovní a výtvarná výchova. Na 

gymnáziu mě nebavila matematika, fyzika a 

chemie.  

7. Je něco, co byste na této škole ráda 

změnila?  

Báječné by bylo, kdyby vyučování začínalo 

od devíti hodin. Nemusela bych každé ráno 

tak brzy vstávat. Dětem bych pořídila do  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

učebny výkonnější počítač k interaktivní 

tabuli, abychom ji mohli více používat. 

8. Jakou knížku máte nejraději a proč?   

Nemám knížku, o které bych mohla říct, že ji 

mám nejvíce oblíbenou. Jako dítě jsem četla 

dobrodružné romány. V poslední době se mi 

líbily knihy od Michela Houellebecqa, Iana 

McEwana a z českých autorů od Jiřího 

Hájíčka. To jsou ale autoři, o kterých se na 

základní škole neučíme. A nesmím 

zapomenout na Tuláka po hvězdách od Jacka 

Londona, to je pěkná kniha.  

9. Kdybyste vyhrála 10 milionů, co byste 

s nimi udělala? 

Koupila bych si něco pro radost, obdarovala 

bych své blízké a vykonala s nimi něco pro 

veřejné blaho.  

10. Povolání učitelky je psychicky náročné, 

odkud čerpáte sílu a energii?  

Sílu a energii mi dodává dobrá káva s mlékem 

a šlehačkou. 

11. Měla jste někdy chuť nechat profese 

učitelky? 

Ano, mnohokrát. 

12. S kterou postavou z historie nebo 

současnosti byste se chtěla setkat a proč? 

Ráda bych viděla hrát naživo kapelu Sonic 

Youth, protože jejich poslední koncert v Praze 

v roce 2007 mi unikl o vlásek. A z osobností 

bych se chtěla setkat s americkým režisérem 

Martinem Scorsesem, protože mám ráda jeho 

filmy. 

 

                   Vojta Franz, Jakub Čecháček 
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